



For the past three years I have worked as a technical office and site engineer for several mega projects dealing with large consulting offices, I have enough experience and knowledge to work as a technical office or site engineer. I'm now looking for a new challenge that will provide me with the opportunity to further develop my career.

+00201024755931

Ahmed.alsaedany@gmail.com

courses

TECHNICAL OFFICE DIPLOMA.

STRUCTURAL DESIGN DIPLOMA.

programs

- AUTO CAD
- AUTO CAD DETAILING
- CUTTING LIST
- AUTO REBAR.
- WORD
- EXCEL
- POWER POINT

AHMED ALSADANY

Civil engineer

EDUCATION

BACHELOR DEGREE AT CIVIL ENGINEERING, THE HIGHER TECHNOLOGICAL INSTITUTE IN TENTH OF RAMADAN CITY (HTI)

(GOOD GRADE WITH 71.3 % - GOOD)

PROPERTIES AND TEST FOR LIGHTWEIGHT CONCRETE

(EXCELLENT GRADE)

YEAR OF EXPERIENCE – 3YEAR

WORK EXPERIENCE

-A project to establish a school affiliated with the General Authority for Educational Buildings
2021–2022

-A project to develop the Cotton Holding Company buildings in Gharbia Governorate
2021–2022

-A project to restore and finish agricultural banks affiliated with the Ministry of Agriculture and the Agricultural Bank
2022–2023

-Canals and drains rehabilitation project of the Egyptian Ministry of Irrigation and Water Resources
2023–2024

RESPONSIBILITIES & DUTIES AT WORK

*Supervising concrete works in the project For Example ... P.C-R.C.

*Supervising the finishing works in the project For Example.... Paints, building and interior decoration works.

*(prepare and Revision Q.S For all items in the project For Example ... P.C-R.C –Bricks).

*(Preparing The Shop drawings for (Footing – raft- Col- Wall –Slab ...) and revision With The Consultant to take approval.



أحمد السعدنى

مهندس مدنى

الشهادة والتعليم

بكالوريوس فى الهندسة المدنية من المعهد التكنولوجى العالى بمدينة العاشر من رمضان

(% 71.3 التقدير العام جيد)

مشروع التخرج: اختبارات عن الخرسانة خفيفة الوزن

(الدرجة: امتياز)

3 سنوات - سنوات الخبرة

الخبرات العملية

مشروع انشاء مجمع مدارس تابعة للهيئة العامة للابنية التعليمية
2021-2022

مشروع انشاء مباني الشركة القابضة للاقطان بمحافظة الغربية
2021-2022

مشروع ترميم وتدعيم وتشطيب البنوك الزراعية التابعة لوزارة الزراعة والبنك
الزراعى المصرى

2022-2023

مشروع تاهيل وتطمين الترع والمصارف التابع لوزارة الري والموارد المائية المصرية
2023-2024

الواجبات والمهام الوظيفية التى اقوم بها كمهندس تنفيذ او مكتب فنى :-

الإشراف على أعمال الخرسانة في المشروع واستلام اعمال النجارة والمناسيب والحداد
* وضبط مكونات الخرسانة وعمل الاختبارات عليها.

*الإشراف على أعمال التشطيبات واستلام البنود ومراجعتها مع اللوحات التنفيذية في
المشروع على سبيل المثال.... أعمال الدهانات وأعمال البناء والأعمال الصحية.

* اعداد ومراجعة جداول حصر الكميات للمشروع وحصرها حصرا تفصيليا وعمل
قطاعات تنفيذية .

اعداد اللوحات التنفيذية وجداول حصر وتفريد الحديد وحصره وتسليم استشارى
المشروع ومراجعة البنود معه.

استلام الاعمال المساحية وتوقيعها وعمل نقاط روبير وعمل ميزانية شبكية.

عملت خلال السنوات الثلاث الماضية كمكتب
فنى ومهندس موقع لعدة مشاريع عملاقة
تتعامل مع مكاتب استشارية كبيرة، ولدي
الخبرة والمعرفة الكافية للعمل كمكتب فنى أو
مهندس موقع. أنا الآن أبحث عن تحدٍ جديد
سيوفر لي الفرصة لتطوير مسيرتي المهنية.

+00201024755931

Ahmed.alsaedany@gmail.com

courses

دبلومة مهندس مكتب فنى

دبلومة تصميم انشائى

programs

- AUTO CAD
- AUTO CAD DETAILING
- CUTTING LIST
- AUTO REBAR.
- WORD
- EXCEL
- POWER POINT